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Elke dag beter 

Wanneer je je als organisatie met heel je hart dag in dag uit inzet voor mensen met een kleine 

portemonnee en je wordt hiervoor beloond met hele mooie cijfers in het visitatierapport, dan is dat de 

kers op de taart. Het wordt gezien. We zijn goed bezig. Tegelijkertijd realiseren we ons dat we dit 

niveau willen vasthouden én verbeteren. Niet voor goede rapportcijfers, maar voor onze klanten! Ons 

motto “Elke dag beter” is geen loze kreet, maar een diepgeworteld gevoel dat de hele organisatie 

deelt en door iedereen wordt gedragen. We moeten niet alleen elke dag beter, we willen het ook! 

Meer dan cijfers 

• 7,6 voor Presteren naar Opgaven en Ambities 

• 8,3 voor Presteren volgens de Belanghebbenden 

• 8,0 voor Presteren naar Vermogen  

• 7,8 voor Presteren ten aanzien van Governance 

Dat zijn hele mooie cijfers waarvoor we allemaal hard hebben gewerkt en waarmee we heel erg blij 

zijn. Maar het is meer dan cijfers. Het is de vertaling van onze betrokkenheid, inzet en ambities. De 

coronapandemie die tijdens deze visitatieperiode speelde, heeft dat gelukkig niet getemperd. In 

tegendeel, toen de wereld rondom ons er grauw en soms hopeloos uitzag, net toen werd nóg meer 

duidelijk hoe belangrijk een goed en veilig thuis is én dat iedereen hierop recht heeft. En dat heeft 

onze topprioriteit! 

Wat gaat goed? 

We zijn trots op al onze prestaties, maar een paar springen er toch uit. Onze ambitie op het gebied 

van verduurzaming, bijvoorbeeld. Die maken we al jaren waar: zo heeft 90% van onze woningen 

ondertussen een groen label. En terwijl we fors investeren in duurzaamheid, trachten we onze 

bedrijfslasten te beperken om zo de huren tóch betaalbaar te houden. Dat vraagt om de inzet van 

iedereen en daarop zijn we best trots.  

Wat we zelf ook een hele mooie prestatie vinden, is de overname van de Vestia-woningen. Dit was 

een complex proces van lange adem, volharding, veel tijd, geld en energie. Wij hebben hierin onze 

nek uitgestoken, onder andere omdat we het belang beseffen van het behoud van sociale woningen in 

Bergeijk. Het was het waard, voor onze doelgroep en voor ons! 

En wat gaan we nog beter doen? 

De commissie heeft in haar rapport ook een aantal verbetersuggesties voor de komende periode 

meegegeven. Wij herkennen ons hierin en gaan hiermee aan de slag.  

We doen veel, maar vermelden dat niet altijd. We mogen veel meer naar buiten treden met onze 

prestaties en iedereen laten zien dat wij een hart hebben voor onze klanten, de leefomgeving en een 

duurzame samenleving. Maar ook de communicatie omtrent onze (technische) keuzes, werkwijze, 

projecten en meer ‘gevoelige’ onderwerpen mogen we niet uit de weg gaan en duidelijker en 

frequenter communiceren. Hierin kunnen wij nog grote stappen maken en hierop zetten we ook in. 

Tevens willen we de wederkerigheid in het proces en de uitwerking van de prestatieafspraken blijven 

borgen. De lokale opgaven vragen immers om een stijgende gezamenlijke inspanning en inzet. Hierin 

zullen we concreter moeten maken welk aandeel andere partijen hebben in het oppakken van die 

gezamenlijke opgaven. 

Tot slot: onze hartelijke dank! 

Tot slot willen wij graag iedereen bedanken die heeft bijgedragen aan deze visitatie. Bedankt voor de 

waardevolle inbreng, de complimenten en de verbeterpunten. We zijn en blijven een toegankelijke, 

betrokken en betrouwbare woningcorporatie die zich blijft inzetten voor meer betaalbare woningen in 

levensvatbare wijken en voor een duurzame samenleving. Samen (ge)woon goed, daar blijven we 

voor gaan. En daarom zien wij ook toekomstige visitaties weer met vertrouwen tegemoet! 
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